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Zápis z 8. jednání Komise protidrogové (KP) RMČ Praha 10, které se konalo dne 
21. 10. 2024 v budově Úřadu městské části Praha 10, od 18:15 hod. do 19:10 hod.  

 
Jednání bylo zahájeno v 18:19 hodin. Jednání řídil předseda komise Mgr. Matěj Štěpánek, 
který přivítal přítomné členy a konstatoval, že komise je usnášeníschopná.   
 
Přítomni: Mgr. Matěj Štěpánek, JUDr. Jaromír Badin, p. David Krůta, Mgr. Pavel Mareš, 
Mgr. Ondřej Počarovský, Mgr. Stanislav Šimek, Mgr. Josef Zběhlík  
 
Nepřítomni: Mgr. Michal Kočí, p. Mikuláš Pobuda, PaedDr. Martina Richterová Těmínová, Mgr. 
Jan Žufníček – omluveni 
 
Hosté: dle prezenční listiny  
 
Určení ověřovatele 
 
Předseda komise určil jako ověřovatele zápisu Mgr. Pavla Mareše.  
 

1. Schválení programu 8. jednání KP 
 
Předseda komise přednesl návrh programu:   
 
1. Schválení programu 8. jednání KP 
2. Aktuální vývoj v „protidrogové“ legislativě ČR – Novela zákona o návykových látkách 
3. Koncepce prevence kriminality MČ Praha 10 
4. Aktuální informace z Protidrogové Komise Rady hl. m. Prahy 
5. Diskuse 
 

 
Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě:  
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
7 7 0 0 0 

 
 

2. Aktuální vývoj v „protidrogové“ legislativě ČR – Novela zákona o návykových 
látkách 

 
Předseda komise informoval o průběhu legislativního procesu. Reagoval tak na opakovaný 
bod komise, kdy byla řešena problematika distribuce psychomodulačních látek na území MČ 
Praha 10 a jejich dostupnost i pro nezletilé. Zákon přijat v senátu, podepsal prezident republiky, 
platit by měl od prosince 2024. MZ bude vydávat povolení k prodeji, správní poplatek 200 tis. 
Kč.    
 
Diskutovali: - 
 
 

3. Koncepce prevence kriminality MČ Praha 10 
 
Řešila již komise bezpečnostní. MSTA pro bezpečnost by chtěl zajistit vypracování koncepce 
prevence kriminality na území MČ Praha 10. Řešila by se komplexně bezpečnost na území 
MČ Praha 10.  Následně by bylo možné čerpat finanční prostředky na bezpečnost z různých 
zdrojů. Koncepce by měla navazovat na strategické dokumenty přijímané na úrovni HMP, 
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případně na úrovni vládní. Komise protidrogová bude též ze strany zpracovatelů oslovena 
a bude na takovém dokumentu participovat, v tomto smyslu přislíbil MSTA spolupráci – 
nevynechá komisi protidrogovou. Předseda bude členy komise informovat, jakmile na něj 
v této věci bude vznesen požadavek.  
 
Diskutovali: Mgr. Štěpánek, Mgr. Mareš, Mgr. Zběhlík, Mgr. Šimek, JUDr. Badin 
 

4. Aktuální informace z Protidrogové Komise Rady hl. m. Prahy 
 
Komise jednala o vzniku nových adiktologických center na území HMP – měla by být 3. Co 
nejdříve by to měla projednat RHMP. Čeká se též na vyhlášení protidrogových grantů, a i 
tento krok má ze strany HMP bohužel zpoždění.  
 
Diskutovali: Mgr. Štěpánek, JUDr. Badin, Mgr. Mareš, Mgr. Počarovský  

 
 

5. Diskuse 
 

Obsazení funkce protidrogového koordinátora. Minulé výběrové řízení nepřineslo výsledek. 
Diskutováno o pracovní náplni protidrogového koordinátora. Diskutovány kanály, kterými je 
třeba vyhlášení výběrového řízení šířit. Diskutovali všichni přítomní členové komise.  
 
Komise se shodla, že městské části chybí citelně koordinace její protidrogové politiky, a 
z tohoto důvodu bylo navrženo toto usnesení:   
 
Komise protidrogová  
  

1. UKLÁDÁ  
Mgr. Ondřeji Počarovskému, projednat s členy RMČ téma naléhavé potřeby obsazení 
pozice protidrogového koordinátora  

 
  
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
7 7 0 0 0 

 
 
DropIn v Nučické – MP ověřovala bezpečnost v okolí zařízení. Na provoz tohoto zařízení 
nejsou žádné stížnosti.  
 
 
Další termín KP 2.12.2024, 17:00  
 
 
Mgr. Pavel Mareš      Mgr. Matěj Štěpánek  
ověřovatel zápisu       předseda Komise protidrogové   
 
Pavel Petřík  
tajemník Komise protidrogové  
 
 
V Praze 4.11.2024 


